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Referat til styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb 

  

 

Møtenummer  4 

Sted  Klubbhuset, Trandum, Mogreina 

Dag, dato Onsdag 26.04.2023 

Klokkeslett Kl. 19.30-21.00 

Oppmøte Heidi S. Ånerud, Anette B. Gudmundsrud, Hege Andresen, Ingvild Fremmerlid, 

Marita Grønbekk, Rita Nordtug, Steinar Andresen  

Frafall Marie-Kristine Spjeld 

 

Kommentarer underveis* 

 

17/23 Godkjenning av møteinnkalling 

Godkjent 

 

18/23 Godkjenning av referat fra styremøte 13.03.2023 

Godkjent 

 

19/23 Gjennomgang økonomi 

Resultat  31.03.2023, 3942 kr, for året 82 000 kr.  

*Hold oversikt over støttene vi har fått fra Gjensidigestiftelsen og Sparebank1. Hva har vi fått, hvor mye og hva 

er det brukt til, og hva har vi igjen.  

*Kontrollsjekk av leder eller nestleder over 5000 kr skal godkjennes før betaling.  

 

20/23 Nytt fra gruppene 

Bruks, hverdagslydighet, rallylydighet og agility  

For bruks, hverdagslydighet og rallylydighet se referater fra møter.  

 

Fra agility, Hinderinnlæringskurs i 13 og 14 mai er fullt. Litt flere medlemmer på treninger når det blir tørrere 

og varmere i været.  

Siw og Cathrine er i bresjen for Romeriksstevnet og det går bra. Arbeidslister begynner å fylle seg opp og 

mange hjelper til. Flere fra ulike grupper anbefales å være med på dugnad.  
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21/23 Saker 

Sak 05/23-04 

Tittel Dugnad 

Informasjon Planlegging av dugnad med følgende oppgaver som ønskes å få gjort.  

Kommentar Oppgaver: 

1. Kappe kvister og trær slik at vi få montert lys og lamper i slutten av mai. 

Ansvarlige er Steinar og Rita  

2. Rydde gammel container, samt lage inventaroversikt.  

Ansvarlige er Heidi og Ingvild   

3. Rydde kjelleren på huset 

Ansvarlig er Hege  

4. Rake underlaget i hallen, kalke utebanen og rake og rydde treningsområde 

Ansvarlig er Steinar og Anette 

5. Lage gjerde 

Ansvarlig er Steinar 

 

Det er nå avgjort at vi skal bestille container til å kaste rett opp i, og ikke kjøre hengere til 

ØRAS.                

De ansvarlige oppretter arrangement og avholder dato for dugnad.  

Ansvarlig Styret 

Status Videreføres 

 

Sak 05/23-05 

Tittel Gjensidigestilftelsen 61 500 kr 

Informasjon  

Får ikke dekket utgifter som allerede er tatt, speilvegg.  

48 500 kr er allerede brukt.  

 

Siw har tatt på seg oppgaven og være kontaktperson opp mot Gjensidigestiftelsen, styret og 

innkjøp av utstyr.  

 

Fått penger inn på konto.  

Kommentar Rallyskilt, agility-utstyr og speil.  

Ansvarlig Siw og styret 

Status Ferdig 
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Sak 05/23-06 

Tittel Dugnad, lys  

Informasjon Fagfolk eller dugnad, skal tilhørende stolper også sjekkes? 

Kommentar Blitt enige om å bruke fagfolk. Tilbud fra Gardermoen Elektro på totalt: Byttte ut alle lys, nytt 

lys utenfor port, to nye lyskastere på siden av hallen ut med den nye agilityhallen, nye lys 

inne i hallen, nytt sikringsskap. Totalt med rekvisitta og arbeid kommer det på 150 000 kr. 

Budsjett på 60 000 kr og 90 000 kr over budsjett. Styret ønsker å kalle inn til et 

ekstraordinært årsmøte og ta opp dette som egen sak.  

Av ekstraordinært årsmøte ble det godkjent om bruk av ekstra midler. Det er bestilt 

elektrikere som skal gjøre det ønskede arbeidet.  

Ansvarlig Styret 

Status Videreføres 

 

Sak 16/23-01 

Tittel Dugnad 

Informasjon Vårens vakreste eventyr «møkkplukking» 

           Må gjøres før 1. mai. 

Hva skal gjøres:  

Styret er dugnadsansvarlig. 

Plukke møkk fram til minnesmerket og opp til rundkjøringen på Trandum.  

Uke 17, hver gruppe tar sitt ansvar for sitt område samtidig med treningen.  

Gruppeansvarlig må ta ansvar for hvert sitt område. Sies i fra på samme dag som vi har 

trening. Gruppeansvarlig må si i fra til den som holder treningen.  

Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 

 

Sak 16/23-04 

Tittel Rallykomiteen søker om støtte til å lage gjerder  

Informasjon Rallykomiteen søker om støtte til å lage gjerder som skal skille banene. Dette fordi vi nå har 

blitt så mange slik at vi må være minst to ekvipasjer inne om gangen + alle medlemmene 

som står ved inngangen for å vente på tur. For mange oppleves dette veldig forstyrrende og 

treningene kan fort bli lite givende for flere ekvipasjer.  

Tanken er å kjøpe materialer å til å snekre dette noen timer på 1-2 dugnadshelger.  

Søker om midler inntil 5000 kr.  Styret har bevilget dette og dette blir da utført på dugnad 

(se 05/23-04) 

Kommentar Styret er enige trengs til flere grupper. Trenger gjerde foran den nye ute treningsbanen og to 

lengder med gjerde på tvers inne i hallen. Hege og Anette titter videre på dette.  



Side 4 av 4 
 

Ansvarlig Hege og Anette 

Status Ferdig  

 

Sak 21/23-01 

Tittel Ny halldør 

Informasjon I sesongen 2022/23 har det tidvis vært vanskelig å åpne halldøren grunnet isdannelse som 

gjør at halldørene må hakkes opp. 

Utfordringen kommer særlig på vårparten når snøen smelter og det er kaldt om natten og 

varmt om dagen. Utfordringen kommer særlig på vårparten når snøen smelter og det er 

kaldt om natten og varmt om dagen. 

På grunn av hvordan hallen er plassert i terreng, er hallen laveste punkt som også gjør at det 

tidvis er masse vann utenfor å også inn i hallen. Jeg ønsker at styret tar opp spørsmålet om vi 

skal investere i ny halldør/ekstra dør som er høyere enn nåværende slik at det også ved 

masse vann vil være mulig å komme inn i hallen. 

Kommentar  

Ansvarlig Rita  

Status  

 

Eventuelt 

 

 

Ingvild Fremmerlid, sekretær NOHK 

Mogreina 27.04.2023 

  

 


